



香港地貌岩石保育協會
Association for Geoconservation, Hong Kong

講座：地質公園對香港的重要意義

元朗崇德英文書院 (19-04-2013)

可風中學 (22-04-2013)

4月19日及22日本會副主席蔡慕貞小姐連同三位義工分別在元朗天主教崇德英文書院和荃灣可風中學向約800名初中生進行了一個以「地質公園對香港的重要意義」為題的講座。

蔡小姐首先以一些圖片，帶領同學從校園所在地開始，遊覽香港各處迷人的地貌，讓同學明白香港擁有豐富地質多樣性條件，需好好保育。而香港地質公園的誕生不但為市民提供了更多接觸岩石地貌的機會，更引起他們的認知及興趣，進一步支持地質保育和當地居民的可持續發展。

蔡小姐亦指出香港珍貴的地質遺址亦面臨各種沖擊如遊人的破壞和各種基建項目的發展，需要大家協力以達致可持續發展的目標。

崇德書院的同學們更在分享完畢後，熱烈參與問答環節，提出具深度的問題。

參與義工：何志壯，譚家寶，鄒美玲



香港地貌岩石保育協會
Association for Geoconservation, Hong Kong

Talks: The importance of Geoparks to Hong Kong

Shung Tak Catholic English College (19-04-2013)

Ho Fung College (22-04-2013)

AGHK Vice Chairman Ms Cindy Choi, together with 2 volunteers conducted talks on “The importance of Geopark to Hong Kong” to over 800 junior secondary students of both Shung Tak Catholic English College and Ho Fung College on 19 and 22 April, 2013.

Starting from locations where the campuses locate, Ms Choi first led students, via beautiful pictures, toured around Hong Kong’s fascinating landscapes, subtly educating them the importance of conserving such great geodiversity. The Hong Kong Geopark has provided a splendid opportunity to popularize rocks and landforms, arousing the interest and cognition in the community as well as their support of geoconservation.

Ms Choi also highlighted that many Hong Kong valuable geoheritage. Geopark faces impacts and threats posed by tourists and infrastructural development projects that call for collaboration of everyone for a sustainable future.

After the talk, students of Shung Tak College also actively engaged in the Q&A session with in-depth questions.

Participating Volunteers: Sam Ho, Terry Tam, Christina Chow



香港地貌岩石保育協會
Association for Geoconservation, Hong Kong

元朗天主教崇德英文書院
Shung Tak Catholic English College





香港地貌岩石保育協會
Association for Geoconservation, Hong Kong

荃灣可風中學
Ho Fung College



香港九龍彌敦道 345 號宏利公積金大廈 10 樓 1001-1003 室
Rooms 1001 - 1003, 10th Floor, Manulife Provident Funds Place, 345 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
電郵 Email: aghk@rocks.org.hk 網址 Website: www.rocks.org.hk